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ACTA DE LA SESSIÓ DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE POLÍTIQUES DE LA GESTIÓ I PROMOCIÓ DE 
L'HABITATGE I TRANSICIÓ ECOLÒGICA 

 
Identificació de la sessió 
Núm.: 8/2020 
Caràcter: ordinari 
Data: 20 d’octubre de 2020 
Hora: de 12:30 a 14:00 h 
Lloc: Sessió realitzada telemàticament amb videoconferència 

 
Assistents: 
Titulars: 
Sergi Talamonte Sánchez, president de la comissió, regidor del Comú de Lleida 
Ignasi Amor Bergé, regidor d’ERC-AM 
Montse Pifarré Torres, regidora d’ERC-AM 
Fèlix Larrosa Piqué, regidor del PSC 
Joan Queralt Colom, regidor del PSC 
Joan Ramon Castro Huguet, regidor de JxCat Lleida 
Marta Gispert Rocasalbas, regidora de JxCat Lleida 
Maria Burrel Badia, regidora de C’s 
Ángeles E. Ribes Duarte, regidora de C’s 
Xavier Palau Altarriba, regidor del PP 
Fermín Español Blanch, representant de la FAVLL 
Esther Fanlo Grasa, coordinadora de sostenibilitat, secretària de la Comissió 

 
Altres assistents: 
Guillermo Hervera Nadal, director de l’Empresa Municipal d´Urbanisme – EMU 
Joan Muntane Raich, director Tècnic de la Fundació Lleida 21 
Joan Balasch Solanes, cap de secció de Medi Ambient de l’Ajuntament de Lleida 
Roser Eritja Cornadó, cap de secció de Parcs i Jardins de l’Ajuntament de Lleida 
Jesús Almarza Temprano, tècnic de Medi Ambient de l’Ajuntament de Lleida 

 
 

Aquesta sessió es fa mitjançant sistemes electrònics (Teams) de conformitat amb l’habilitació que 
efectua l’article 46.3 de la 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, en la redacció 
donada per la D.F. segona del Reial Decret Llei 11/2020, de 31 de març. També en concordança a les 
previsions de la Disposició Addicional tercera del Decret Llei 7/2020, de 17 de març, de mesures 
urgents en matèria de contractació pública, de salut i gestió de residus sanitaris, de transparència, de 
transport públic i en matèria tributària i econòmica. Tal com preveuen aquestes normes i l’acord del 
Ple de la Corporació de data 31 de març d’enguany, es garanteix la identitat dels membres, el 
contingut dels acords adoptats, així com la interactivitat i intercomunicació entre ells en temps real i 
la disponibilitat dels mitjans durant la sessió. 

 
Ordre del dia 

 
1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 
2. Informe d’activitats de la Regidoria. 



Ajuntament de Lleida 
Comissió Informativa de les Polítiques de Gestió i 
Promoció de l'Habitatge i Transició Ecològica 

Comissió Informativa de Polítiques de la Gestió I Promoció de l'Habitatge i Transició Ecològica 
Pàg. 2 de 3 

 

 

 

3. Precs i preguntes. 
4. Torn obert de paraules. 

 
Desenvolupament de la sessió 

 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

Als membres de la comissió se’ls ha tramés l’esborrany de l’acta de la sessió anterior, que es 
dona per llegida i s’aprova per unanimitat. 

 
2. Informe d’activitats de la Regidoria 

2.1.Manteniment de la Jardineria Urbana 
2.2.Recollida de residus Porta a Porta 
2.3. Campanya de recollida de vidre 
2.4. Camí del riu i Aiguamolls de Rufea 
2.5. Campanya de reducció de residus contra el malbaratament alimentari 

 
3. Precs i preguntes 

 
3.1. Pregunta_2020-303-PSC_41llei dret a l'habitatge 

Quines són les competències que pensa assumir el Govern Municipal fruit de l’aplicació de 
l’article 41 de la llei del dret a l’habitatge? 
Pregunta formulada pel Grup Municipal Socialista. 
La resposta ha estat penjada a la Biblioteca de documents de la Comissió. 

 
3.2. Pregunta_2020-304-PSC_Dades parc municipal d'habitatge 

Dades parc municipal d'habitatge 
Pregunta formulada pel Grup Municipal Socialista. 
Pendent de resposta 

 
3.3. Pregunta_2020-305-PSC_Mesures fiscals accés habitatge 

Quines són les mesures fiscals amb les que planifiquen l’accés a l’habitatge a la ciutat de 
Lleida? 
Pregunta formulada pel Grup Municipal Socialista. 
La resposta ha estat penjada a la Biblioteca de documents de la Comissió. 

 
3.4. Pregunta_2020-307-PSC_ Procés de concurrència coop. habitatge 

Respecte a la cessió de la finca d’Enric Peralta propietat de l’EMU, perquè no s’ha seguit un 
procés de concurrència pública entre cooperatives d’habitatge similars a la de Sostre Cívic? 
Pregunta formulada pel Grup Municipal Socialista. 
La resposta ha estat penjada a la Biblioteca de documents de la Comissió. 

 
3.5. Pregunta_2020-308-PSC_ recàrrec habitatges buits 

Disposa l’equip de govern d’informes jurídics que avalin l’aplicació d’un recàrrec del 50% de 
l’IBI sobre un habitatge considerat buit? 
Pregunta formulada pel Grup Municipal Socialista. 
La resposta ha estat penjada a la Biblioteca de documents de la Comissió. 
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3.6. Pregunta_2020-316-PSC Rambla verda de Pardinyes 
En quin punt es troba l’obra de la Rambla verda de Pardinyes? Quines seran les properes 
accions a realitzar? Perquè en algunes zones ja hi ha gespa i en altres encara no? Quin és el 
termini fixat per acabar l’executar l’obra? 
Pregunta formulada pel Grup Municipal Socialista. 
La resposta ha estat penjada a la Biblioteca de documents de la Comissió. 

 
3.7. Pregunta_2020-329-PSC Masoveria urbana 

1. Quins són els habitatges que s’han donat en masoveria? 
2. Quin és el procediment que s’ha seguit per atorgar-los? 
Pregunta formulada pel Grup Municipal Socialista. 
La resposta ha estat penjada a la Biblioteca de documents de la Comissió. 

 
3.8. Pregunta_2020-343-PSC Bosc urbà Balàfia 

Quines actuacions estan previstes per corregir la situació actual de deixadesa del bosc urbà 
de Balàfia? 
Pregunta formulada pel Grup Municipal Socialista. 
La resposta ha estat penjada a la Biblioteca de documents de la Comissió. 

 
3.9. Pregunta_2020-354-PSC Arbres Josep Wehrle Pardinyes 

Per quin motiu s’ha talat el arbres de la plaça Josep Wehrle de Pardinyes? 
Pregunta formulada pel Grup Municipal Socialista. 
La resposta ha estat penjada a la Biblioteca de documents de la Comissió. 

 
3.10. Pregunta_2020-355-PSC Projecte rambla Pardinyes verda 

Ens poden facilitar el projecte de remodelació urbanística de la rambla Corregidor Escofet 
de Pardinyes que pretén transformar el tram de 500 metres de rambla en un espai verd? 
Pregunta formulada pel Grup Municipal Socialista. 
La resposta ha estat penjada a la Biblioteca de documents de la Comissió. 

 
3.11. Pregunta_2020-358-PSC Arranjament font Rambla Pardinyes 

Durant els mesos de confinament es va produir el robatori dels sortidors d’aigua de la font 
de Pardinyes, situada a la Rambla de Corregidor Escofet. Quan s’efectuarà l’arranjament 
d’aquestes peces per tornar a posar en funcionament la font? 
Pregunta formulada pel Grup Municipal Socialista. 
La resposta ha estat penjada a la Biblioteca de documents de la Comissió. 

 
Les intervencions realitzades al llarg de la sessió es recullen en el document annex a aquesta acta. 

El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 
La secretària Vist i plau 

El president 

Sergi 
Talamonte 
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